

Shaw College Eco Photography Competition 2020/21
Guidelines and Regulation

Organizer

Shaw College Environmental Sustainability Committee

Aim

To enhance participants' awareness on ecology and environmental protection through photography

Subject

Entries of photos should focus on human or animal activities related to environmental awareness

Eligibility

All students, staff and alumni of Shaw College

Submission

- Participants could join both or either one of the following groups
 - (a) **Camera group**
 - (b) **Mobile group**
- Photos should be **taken in Hong Kong** (*Please specify the time and place of the photo taken as well as the model of the photographic equipment on the entry form.*)
- Each photos entry should be **printed in 6R (6 inch x 8 inch) format**, with a caption of **no more than 40 words in Chinese or English**. (*Please specify the caption on the entry form.*)
- Entries should also be submitted with respective negatives or electronic files (in **JPEG format, 2MB or above for mobile group and 5MB or above for camera group**)
- **No more than 8 entries** in total to be submitted by each participant, irrespective of the participation in single group or both groups.

Regulations

- **All printed entries and entry forms should be addressed to "Shaw College Eco Photography Competition 2020-21", LG1 Wen Lan Tang, Shaw College, CUHK, Shatin, N.T."**
- **Entries should also be submitted with respective negatives or electronic files, together with the electronic entry form to ecophotocom@gmail.com.**
- **Participants with incomplete application and printed photos will not be considered.**
- **Deadline on 30 December 2020 by 5:00 pm**
- **Late submission will not be considered.**
- Entries should have never been submitted to other contests, publicly displayed or circulated on the internet.
- Entries must be original works of the participants to prevent infringement of others' rights (including copyright). The organizer will not be held responsible for any consequences of rights infringement by any participant.
- The organizer reserves the right to use the entries for exhibition and publicity in any media without payment of royalty to the awardees.
- Participants are required to complete the entry form in BLOCK letter. Application, if missed, failed to show the entries or incompliance with the guidelines, will NOT be considered.
- No artificially tuned or touch-up works should be done on the submitted photos.
- Entries submitted will not be returned.
- Results will be announced in March 2021. Winners will be notified individually.
- The organizer has the right of final decision.

Prizes

Camera and Mobile groups

- 1 Winner for each group: HK\$2,000 and Certificate
- 1 1st Runner-up for each group: HK\$1,000 and Certificate
- 1 2nd Runner-up for each group: HK\$600 and Certificate
- 10 Merit prizes for each group: HK\$200 and Certificate

Panel Judges

Members of the Environmental Sustainability Committee and guests from CU/ outside parties will serve as judges.

Enquiries

Ms. Sarah HO (Tel: 3943 7360, Email: sarahhytho@cuhk.edu.hk)

「逸·影」環保攝影比賽 2020/21
比賽須知

主辦單位

逸夫書院環境可持續發展委員會

目的

透過拍攝環保生態照片，促進師生對環境保護及生態保育的重視。

拍攝題材

題材為與自然生態相關的生物活動及景觀

參賽者資格

逸夫書院之學生、教職員及校友

參賽辦法

- 參加者可參與下列單項或兩項組別：
 - (a) 相機組
 - (b) 手機組
- 相片須要於香港拍攝（請在表格內說明拍攝照片時間、地點及拍攝器材型號）
- 參賽之每張相片必須以 **6R (6 x 8 吋)** 尺寸沖晒，及不多於 **40 字** 的中文或英文描述組成，請在參賽表格內詳列描述說明。
- 相片底片的電子檔案必須為 **JPEG 格式，相機組 5MB 以上的電子檔案或手機組 2MB 以上的電子檔案**。
- 無論參賽者參與單一組別或所有組別，均只能提交總數不多於 **8 張** 作品。

參賽規則

- 請將所有參賽作品、連同參賽表格，寄交新界沙田香港中文大學逸夫書院文瀾堂 LG1（註明《逸夫書院環保攝影比賽 2020/21》）。
- 所有相片底片須連同電子版參賽表格電郵至 ecophotocom@gmail.com（相片檔案必須為 **JPEG 格式，相機組 5MB 以上的電子檔案或手機組 2MB 以上的電子檔案**）。
- 文件及相片不完整者將被取消資格。
- **截止日期：2020 年 12 月 30 日 5 時正**
- 逾期遞交之作品將不獲考慮。
- 參賽作品須從未參賽、公開發表或網上傳播。
- 參賽作品須為參賽者本人的原創作品，並無侵犯他人的權益（包括版權）。對參賽者涉侵權而可能引致之任何後果，主辦單位恕不負責。
- 主辦單位有權使用參賽作品於任何媒體展示或宣傳，而毋須向參賽者支付版權費。
- 所有提交之作品必須是原稿而不經任何修飾。
- 參賽者必須以正楷清楚填寫參賽表格上的所需資料，如有遺漏、未能正常展示作品或不符合參賽規則的作品，將不獲考慮。
- 所有參賽作品將不獲退還。
- 比賽結果將於三月公佈，得獎者將獲個別通知。
- 主辦單位保留比賽最終決定權。

獎項

相機組及手機組

冠軍各組一名：現金港幣二千元及證書

亞軍各組一名：現金港幣一千元及證書

季軍各組一名：現金港幣六百元及證書

優異獎各組十名：現金港幣各二百元及證書

評審團

環境可持續發展委員會成員及校內/校外嘉賓將擔任評判。

查詢

何小姐（電話：3943 7360 電郵：sarahhytho@cuhk.edu.hk）

「逸·影」環保攝影比賽 2020/21
Shaw College Eco Photography Competition 2020/21

參賽表格 Entry Form
(請用正楷填寫 Please fill in BLOCK letter)

參加者姓名

Name of Participant: _____ (中文) _____ (English)

教授/先生/女士/小姐 Prof./ Mr./ Ms./ Miss*

身份 Identity: 教職員 Staff 校友 Alumni 學生 Student

部門 Department / 主修 Major: _____

年級 Year / 畢業年份 Year of Graduation: _____

學生編號 Student ID / 職員編號 Staff ID: _____

聯絡電話 Contact Number: _____

電郵 Email: _____

郵寄地址 Mailing Address: _____

本人擬參加 相機組，並提交_____張作品** 手機組，並提交_____張作品**

**無論參賽者參與單一組別或所有組別，均只能提交總數不多於8張作品。

I would like to participate in camera group and submit _____ entries**

mobile group and submit _____ entries**

****No more than 8 entries** in total to be submitted by each participant, irrespective of the participation in single group or both groups

參賽作品詳細資料(每張相片需遞交參加者姓名及以下資料。)

Information of entry 1 (Each photo should include the participant's name and information below.)

如有其他參賽作品(2-8)，請於下頁繼續書寫。

Please use the next page to submit other entries (2-8).

參賽作品 1 Entry 1	
相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫40字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model / mobile model*	

聲明 Declaration:

本人已詳閱並同意遵守參賽規則。本人明白所有參賽作品均會由主辦機構處理，作品不會獲得退還。
I have read through the regulations and pledge my compliance to them. I understand all entries will be handled by the organizer and entries submitted will not be returned.

簽名 Signature: _____ 日期 Date: _____

Application Deadline 截止日期 30/12/2020

請在 * 位置刪除不適用項目。 Please delete the item marked * which inappropriate.
請在適當位置填上☑。 Please mark ☑ which appropriate

參賽作品 2 Entry 2

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

參賽作品 3 Entry 3

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

參賽作品 4 Entry 4

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

參賽作品 5 Entry 5

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

請在 * 位置刪除不適用項目。 Please delete the item marked * which inappropriate.

參賽作品 6 Entry 6

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

參賽作品 7 Entry 7

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

參賽作品 8 Entry 8

相片題目 Title of Photo:	
描述說明 Caption of each photo: (撰寫 40 字內，中文或英文均可 write within 40 words in Chinese or English)	
拍攝地點及日期 Date and place of the photo taken:	
使用拍攝相機型號/手機型號* Camera model /mobile model*	

請在 * 位置刪除不適用項目。 Please delete the item marked * which inappropriate.